
Waarom er al jaren wordt gesteggeld over de komst van
Decathlon
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Komen er twee megasportzaken van Decathlon in Den Haag en Schiedam? Die vraag hangt al jaren boven de
markt. Maar het lijkt erop dat er binnenkort eindelijk duidelijkheid komt. Voor Den Haag dreigt het uit te
lopen op 'nee', voor Schiedam liggen de papieren gunstiger. Waarom houdt de komst van de Franse
sportwinkelketen de gemoederen al zo lang bezig in Zuid-Holland?
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